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0057.1.2022 

 

Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 

tj. od dnia 22 grudnia 2021 r. do dnia 21 stycznia  2022 r. 

 

Dnia 22.12.2021 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Wizja w Nawczu. ZDP dokonała ułożenia płyt. Trwa regulacja studni ułożeniu 

nawierzchni przez GZUK. Niezbędne także ogólne uporządkowanie pasa drogi co 

komplikuje mróz (-6o) oraz opad śniegu, który wystąpił w nocy z 21/22.12. 

• Podpisałem umowę z firmą REWERS na dostawę płyt IOMB- 146 szt. do sołectwa 

Łęczyn. Termin 27.12.2021 r. za kwotę 8.440,26 zł brutto.  

• Podpisałem zaproszenie do podpisania umowy na wykonanie zadania „Przebudowa 

drogi gminnej ul. Osiedlowa w m-ci Bożepole Wlk” koszt realizacji 362.850 zł. 

• Przygotowanie aneksu zmieniającego projekt budżetu na 2022 rok w oparciu o 

protokoły Komisji Gospodarczej Gminy dla zadań realnych i niezbędnych. Udział w 

posiedzeniu Komisji Gospodarczej + przewodniczący Komisji Rady Gminy dotyczącej 

projektu budżetu. Komisja sformułuje dalsze wnioski dotyczące zmniejszeń nakładów 

na GIKiB i wprowadzenie środków z tych zmniejszeń na zadania inwestycyjne 

najbardziej pilne. Kolejne posiedzenie po protokole w dniu 28.12.godz.1000. 

Dnia 23.12.2021 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Zapoznałem się z protokołem nr 44/2021 Komisji Gospodarczej.  

• Wizja w Nawczu – na święta GZUK „posprząta” zabezpieczenia, by droga była 

przejezdna. Prace kosmetyczne zostaną dokończone po świętach o ile będzie dodatnia 

temperatura. W Bożympolu Wlk. zlokalizowano metalową kotwę (zgłoszenie p. radnej) 

w pasie drogi, która powoduje niebezpieczeństwo, uszkodzenia ogumienia. Zostanie 

zabezpieczona, a po świętach usunięta. 

• Podpisałem umowę z „A BAUGEO mgr inż. Dariusz Mazur” z Gdańska na pełnienie 

nadzoru geologicznego nad realizacją zadania „Budowa ujęcia w m-c Dąbrowa 

Brzezieńska” za wynagrodzeniem brutto 24.600 zł do końca zakończenia inwestycji tj. 

13 maja 2022 r.  

Dnia 27.12.2021 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Po zapoznaniu się z protokołem Komisji Gospodarczej z dnia 22.12.2021 r., 

postanowiłem wprowadzić autopoprawką wnioski dotyczące budżetu 2022 

sformułowane przez Komisję tj: 

- zmniejszenie nakładów na GIKiB o110.900 zł i przeznaczenie tej kwoty na: 

  - zwiększenie dotacji dla Klubu Sportowego o kwotę  - 40.000 zł, 

  - wprowadzenie do zadań jednorocznych zadania „Wykonanie parkingu przy placu    

     zabaw w Chmileńcu – 30.000 zł, 

  - zakup i ułożenie krawężników na terenie rekreacyjnym ul. Leśna 18 Strzebielino – 
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    10.900 zł, 

  - zmiana tytułu (WPF) 1.3.2.13 na „Projekt i budowa Gminnego Centrum Kultury  

    Sportu i Rekreacji w Łęczycach – 30.000 zł  

Dodatkowo w zad. 1.3.2.24 (WPF) – (przebudowa kanalizacji w ul. Leśnej) wyzerować 

alokację środków w wysokości 150.000 zł i wstawić do zadania 1.3.2.7 (projekt i 

odbudowa drogi Kisewo- Strzelęcino). 

Dnia 28.12.2021 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Spotkanie z mieszkańcem Dzięcielca (w sprawie podłączenia wody). 

• Spotkanie z OSP Rozłazino w sprawie przekazania samochodu. Rozważono połączenie 

przekazania samochodu z otwarciem nowej remizy (termin majowy). Po rozmowie z 

Komendantem Powiatowym okazało się jednak, że uroczyste przekazanie samochodu 

zostało zaplanowane na 04.02.2022r. godz.1300 powiadomiony Komendant 

Wojewódzki OSP i Wojewoda. Zatem pozostaje nam fizyczne określenie miejsca i 

nakreślenie harmonogramu uroczystości. Robocze spotkanie dotyczące tej kwestii 

odbędziemy na początku stycznia. Przekazałem także p. J. Remelskiemu uwagi 

zgłoszone przez naczelnika OSP p. Pronia - odnośnie rozprowadzenia w obiekcie – 

hydrauliki, ocieplenia, tynkowania wewnątrz, także dotyczące wyposażenia części 

socjalnej.  

Dnia 29.12.2021 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Przygotowanie i udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej dotyczące materiałów na 

sesję w tym budżetu na 2022 rok. 

• Podpisałem umowę z firmą LATO-BRUK ze Strzebielina na wykonanie prac 

projektowych i robót budowalnych dla zadania „Przebudowa drogi gminnej ul. 

Osiedlowa w m-ci Bożepole Wlk”. Całkowite wynagrodzenie wykonawcy 362.850 zł 

brutto. Termin 20.06.2022 r.  

• Przeprowadzono czynności odbiorowe dot. I etapu budowy strażnicy w Rozłazinie. 

Wykonano zakres znacznie szerszy od zakładanego. Ze względu na mrozy nie 

wykonano (wstrzymaliśmy) utwardzenie wjazdu.  

Dnia 30.12.2021 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Podpisałem umowę z firmą Usługi Komunalne EKO -LOGISTIK Luzino na 

„Świadczenie usług w zakresie organizacji i prowadzenia  Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych dla mieszkańców gminy Łęczyce” na okres od 

01.01.2022 do 31.12.2022”. Miesięczny koszt 5.535 zł brutto (rocznie 66.420 zł). 

• Podpisałem 4 – umowy na odśnieżanie zgodnie z przeprowadzoną procedurą. 

Dnia 31.12.2021 r. 

• Czynności administracyjne. 
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• Podpisałem umowę na pełnienie czynności Inspektora Nadzoru Inwestorskiego dla 

zadania budowa chodnika w m-ci Kisewo. Koszt 5.166 zł w okresie realizacji zadania 

do 29.04.2022r.  

• Podpisałem umowę z PROJEKT PLANSZA A. Sznydel, Błońsko na „Opracowanie 

projektu zmiany MPZP dla obrębu geodezyjnego Strzebielino. Termin realizacji  

18-mcy od podpisania umowy. Wynagrodzenie wykonawcy 54.735 zł płatne etapami 

po odbiorach poszczególnych etapów prac określonych w harmonogramie rzeczowo – 

finansowym.  

Dnia 03.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne – wydanie poleceń dotyczących materiałów do uchwały 

budżetowej (naniesienie autopoprawki), dojazd do m-c realizacji inwestycji gdzie po 

zniknięciu śniegu i dodatnich temperaturach powinny nastąpić poprawki, wyrównanie, 

usunięcie nadmiaru ziemi, zagęszczenie itp. 

• Konieczna interwencja GZUK w Brzeźnie Małym po przepięciu wodociągu podcieki 

wody do piwnicy. Zgłoszenie Kierownikowi GZUK. 

• Spotkanie z mieszkańcami Strzebielina (działki przy ul. Sienkiewicza)dotyczy 

włączenia do sieci wod-kan. Wyjaśniliśmy zainteresowanym, że nie mogą oczekiwać 

jakiejkolwiek pomocy finansowej gdyż wykonanie przyłączy, zgodnie z przepisami jest 

po stronnie właścicieli nieruchomości. 

•  Wizja w Nawczu, wykonano zdjęcia drogi. Po roztopach w kilku miejscach niezbędne 

dosypanie kruszywa i dogęszczenie. Należy także zdjąć nadmiar piasku z chodnika. 

Sprawą zajmie się p. J. Remelski. 

• Podpisałem umowy z GZUK na udzielenie dotacji przedmiotowych dla GZUK na 

2022r. z przeznaczeniem na: 

- 190.000 zł pokrycie kosztów bieżącego utrzymania dróg gminnych.  

- 100.000 zł „Budowa sieci wodociągowej w m-ci Bożepole Wlk -teren PKP ul.  

   Przemysłowa” 

-  75.000 zł „Budowa kanalizacji sanitarnej w m-ci Nawcz (zakończenie inwestycji) w 

    drogach gminnych”  

-  70.000 zł „Przebudowa budynku hydroforni w m-ci Dąbrowa Brzezieńska z 

   modernizacją sterownika ujęcia wody” 

- 290.000 zł pokrycie kosztów utrzymania terenów zieleni publicznej oraz  

  odpiaszczanie chodników i innych terenów publicznych gm. Łęczyce. 

Dnia 04.01.2022 r. 

• Czynności administracyjne.  

• Podpisałem umowę użyczenia dla fragmentu działki o pow. 200m2 (część działki nr139 

w Chmieleńcu z Polskim Związkiem Hodowców Gołębi Pocztowych oddział 064 

Lębork Sekcja nr 6 Łęczyce. W ramach umowy biorący w użyczenie dokona adaptacji 

terenu oraz postawi wiatę (punkt wkładania gołębi). Umowa zawarta na czas określony 

od 01.2022 r. do31.12.2031 r. – zgoda zebrania wiejskiego (uchwała nr4/2021 z dnia 20 

sierpnia 2021 r.  

• Wystosowano pismo do ZENIT Łęczyce (w związku z pismem z 14.12.2021 r. dot.  

spotkania w sprawie stanu obiektu na stadionie Łęczyce. Spotkanie w dniu 12.01.br. 

godz.1400 w Urzędzie Gminy Łęczyce. 
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• W związku z ustawą z dnia 7 grudnia 2021 r. o dodatku osłonowym (Dz. U. z 

03.01.2022, poz. 1) i wejściem ustawy w życie z dniem 04.01.2021,wobec nałożonych 

na gminę obowiązków wypłaty tych dodatków (przyjmowanie wniosków, weryfikacja, 

przyznanie lub odmowa wypłaty) zmuszony jestem zatrudnić osobę do prowadzenia 

w/w spraw, dodatkowo zakup komputera + oprogramowania (druk wniosków -jeden 

liczy 10 stron A4) decyzję taką podjąłem dla zrekompensowania mieszkańcom kosztów 

- wynik podwyżek i inflacji. Wnioski mieszkańcy mogą składać do 31 stycznia 2022 

lub do 31.10.2022 r. Wypłata następować będzie w 2 ratach lub jednorazowo jeżeli 

wniosek będzie złożony po 31 stycznia.  

• Podjąłem decyzję dot. zgłoszenia do dofinansowania (PROW -Urząd Marszałkowski) 

następujących wniosków: 

1. Budowa kanalizacji Dąbrowa Brzezieńska, Wysokie, Chrzanowo ….  

2. Drogowy – ul. Osiedlowa Bożepole w części dotyczącej przebiegu przez osiedle 

bloków wychodząc na ul. Szkolną o łącznej długości ~620 mb. 

Dnia 05.01.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• W związku z pismem m-ców Brzeźna (wpływ dnia 14.12.2021 r.) w sprawie zmiany 

nazwy ul. Kwiatowej w Brzeźnie na ul. Ks. Stanisława Galasa. Po zasięgnięciu opinii 

prawnej co do uprawnień osób proponujących nazwę, (właściwie brak takich 

unormowań), poleciłem p. Marciniak przygotować projekt uchwały w tej sprawie dla 

Rady Gminy, jako organu kompetentnego do rozstrzygnięcia w tej sprawie.  

• W związku z wejściem w życie ustawy o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników z dnia 29.10.2021 r. (Dz. U. z 2021 r. 

poz.2290 wejście w życie z dniem 1 stycznia, która nakłada na gminę obowiązek 

wyznaczenia i urządzenia targowiska w gminie, a także nadanie regulaminu 

określającego zasady praw handlu….) po przeanalizowaniu kilku możliwych lokalizacji 

za najbardziej sensowną (z uwagi na dostępność zarówno dla rolników jak i nabywców) 

wskazuję dz. 33/27 w Godętowie (część tej działki). Do działki jest dobry dojazd i w 

miarę nieduże nakłady na urządzenie targowiska. Projekt uchwały w tej sprawie i 

regulamin przygotuje p. S. Marciniak we współpracy z p. J. Remelskim.   

Dnia 10.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Spotkanie, Z-ca Wójta, Kierownik OPS i Kierownik Referatu Ochrony Środowiska w 

sprawie czynności dotyczących przyjmowania wniosków i naliczania wypłat dodatków 

osłonowych (wzrost kosztów energii elektrycznej i gazu ziemnego) – wg ustawy z dnia 

17 grudnia 2021 r. o dodatku osłonowym. Ustalono, że procedurę poprowadzi OPS we 

współpracy z komórką Ochrony Środowiska – tutaj potwierdzenie, że ubiegający się 

złożył oświadczenie dotyczące rodzaju źródła ciepła – paliwa do ogrzewania.  

Wnioski będą składane w BOI (dostępne druki wniosków i oświadczeń dot. źródeł 

ciepła). Ustalono, że wniosek i oświadczenie (o ile ktoś nie złożył wcześniej) będą 

wymagane łącznie. Na BIP pojawi się odpowiednia informacja dotycząca procedury.  

• Dokonano wyliczeń dotyczących średniej płacy pracowników obsługi w szkołach, 

przygotowanie do spotkania z dyrektorami szkół dnia 12.01 br. 

• Spotkanie z Komisją Skarg i Wniosków RG w sprawie wniosku o zmianę nazwy 

 ul. Kwiatowej w Brzeźnie na ul. Ks. Stanisława Gallasa. Przedstawione zostały 

wszystkie pisma w sprawie jak również fakty po uchwale nadającej nazwę tj. wykonanie  
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tabliczek oraz przystąpienie do nadania numerów. Przedstawiłem również metodologię 

nadawania nazewnictwa. Przepisy w tej sprawie nie ustanawiają żadnych priorytetów 

(inicjatywa w tej sprawie należy głównie do właściciela drogi - tutaj gmina. Organem 

kompetentnym do nadania nazwy jest RG (projekt uchwały w tej sprawie zgodnie z 

ustawą o samorządzie gminnym przygotowuje wójt lub komisja, grupa radnych). 

Poprzednia procedura wskazywała, że w środowisku istnieje trend do uhonorowania ks. 

Gallasa poprzez nadanie jego imieniem właśnie tej ulicy (były dyskusje co do innych 

możliwości). Po opiniach Komisji, podejmę decyzję co do projektu w tej sprawie, 

przeprowadzę także rozmowy z sołtysem. 

Dnia 11.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Wydałem dyspozycje w sprawie pomocy dla OSP Rozłazino w przygotowaniu 

uroczystego przekazania samochodu gaśniczego planowanego na 04.02 br. z 

porządkiem  godz. 1200 Msza Święta , 1300 uroczyste przekazanie przy budowanej 

strażnicy. Pomoc Urzędu Gminy dotyczy wykonania zaproszeń (lista ustalona z OSP), 

zakup gadżetów z pamiątkowym nadrukiem. Sprawę prowadzi p. A. Cierocka 

 i p. K. Mila.  

• Wydałem dyspozycję w sprawie usunięcia śliskości na drogach p. Remelskiemu oraz 

po ustąpieniu mrozów na doraźne naprawy dróg w kilku lokalizacjach:  

- droga Nawcz Łówcz łącznie z objazdem odcinkiem drogi przez nieruchomość 

  p. Jóskowskich, 

- droga Bukowo, ul. Broniewskiego - Strzebielino ul. Chynowskiej  

- obcięcie gałęzi i odrostów na drogach w kilku lokalizacjach: Świetlino, Nawcz –  

  Kętrzyno. 

• Spotkanie z p. Stomatolog, Kierownik p. Marciniak, p. Remelski dotyczące warunków 

(umowy) użyczenia oraz miesięcznych kosztów za media. Tekst umowy przekaże do 

weryfikacji przez mecenasa. Gabinet został przez gminę wyremontowany, jest już 

wyposażony we wszystkie sprzęty przez biorącego w użyczenie. Po podpisaniu umowy 

zacznie funkcjonować  

Dnia 12.01.2022 r. 

• Czynności administracyjne.  

• Spotkanie z dyr. szkół, wypracowanie ostatecznych poprawek dotyczących regulaminu 

wynagradzania pracowników obsługi. Porównanie wynagrodzeń w poszczególnych 

zawodach w szkołach. Stwierdzono na podstawie przygotowanych materiałów, że 

średnia wynagrodzeń w poszczególnych szkołach jest powyżej 3.733÷3.783 oprócz 

szkoły w Strzebielinie gdzie średnia to 3.650 - podjąłem decyzję o zwiększeniu środków 

dla tej grupy pracowników ZSP Strzebielino o 80 zł/pracownika co daje roczny skutek 

wraz z pochodnymi w wysokości 16.180 zł.  Po naniesieniu na zestawienia niezbędnych 

poprawek dyrektorzy otrzymają pisma z określeniem wysokości środków na płace dla 

tej grupy pracowników.   

• Podpisałem umowy na rok 2022 z osobami utrzymującymi porządek w sołectwach. 

Koszt tych działań na rok 2022 wynosi 136.627 zł.  

• Spotkanie z prezesem Klubu Sportowego ZENIT, Komisją Gospodarczą RG, insp ds. 

inwestycji w sprawie pisma Klubu z dnia 15.12.2021 r. dot. cofnięcia licencji przez 

Pomorski PZPN z uwagi na katastrofalny stan obiektu (szatnie ,toalety itp.). Po dyskusji 

w Komisji sformułowano wiele wniosków, z których wyłania się następująca decyzja: 
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1. W zależności jak zareaguje PZPN na odwołanie Klubu, wiosenna runda rozgrywek 

jak i jesienna (w przypadku negatywnym) będzie musiała odbyć się na innym 

obiekcie gminnym. Do rozmów i decyzji w tej sprawie włączy się właściciel 

obiektów – w imieniu gminy wójt. Werdykt PZPN w tej sprawie prezes przedłoży 

niezwłocznie. 

2. Wobec planów budowy obiektu kulturalno -rekreacyjnego sportowego na stadionie 

(projekt w 2022), który będzie wypełniał funkcje dotyczące sportu, obiekt 

„sezonowy” nie spełniający żadnych wymogów i zdewastowany zostanie rozebrany 

(procedurę rozpocznie insp. d/s budownictwa p. J. Remelski). Szacuje się, że 

budowa i koszty mogą być rozłożone na 2-3 lata począwszy od roku 2023 – 

przyspieszenie jest możliwe wyłącznie w przypadku pozyskania środków 

zewnętrznych. Koszt budowy szacuje się na ~5,0 mln zł. 

3. Nastąpi rozpoznanie w sprawie ustawienia 2-3 kontenerów sanitarno- szatniowych 

– najwcześniej od jesieni 2022 o ile środki finansowe na to pozwolą. W zależności 

od kosztów – wynajem lub zakup (w drugim przypadku po wybudowaniu obiektu 

przeznaczenie na doraźne potrzeby mieszkaniowe).  

Generalnie na obecną chwile nie mamy środków na żadne z w/w działań. 

Podejmiemy zatem np. próbę znalezienia wykonawcy rozbiórki za materiał. 

Sprawdzimy także wszelkie możliwości aplikacji o środki zewnętrzne „na sport”.  

Dnia 13.01.2022 r. 

• Czynności administracyjne.  

• Podpisałem umowę z dyr. GIKiB na przekazanie dotacji podmiotowej na 2022 r. na: 

- świetlice 1.015.623,- 

-biblioteki 789.425,- 

- w zakresie kultury fizycznej i sportu – 90.000,- 

• Spotkanie z wnioskodawcą wykonania planu zagospodarowania dla działki w 

Wielistowie. Na sesję w marcu będzie przygotowana uchwała intencyjna. 

• Spotkanie z przedstawicielami Organizacji Turystycznej Ziemia Lęborska, która 

złożyła ofertę współpracy.  

• otwarto oferty na zakup ciągnika rolniczo – komunalnego. Wybrano ofertę Raitech Sp 

z o.o. Brzoza k/Bydgoszczy za cenę 276.750 zł.  

 

Dnia 14.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Analizowano koszty towarzyszące wywozowi i zagospodarowaniu odpadów stałych. 

Po wzrostach cen w Zakładzie Zagospodarowania Odpadów Czarnówko, kalkulowana 

stawka wynosi 29,70 zł/osobę/m-c. Zmiana ceny wynika ze wzrostu cen w Czarnówku 

(umowa na transport do końca roku nie daje możliwości podwyższenia cen. Do projektu 

uchwały proponuję zaokrąglić stawkę do 29,50 zł skutek roczny wyniesie 24.004,80 zł.  

• Spotkanie z Komisją Rolną w sprawie placu targowego. Przedstawiono proponowaną 

lokalizację w Godętowie, do której nie było zastrzeżeń.  

Dnia 17.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  
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• Wystosowano pismo do Klubu ZENIT dotyczące obiektu przy boisku w Łęczycach na 

ul. Sportowej.  

Dnia 18.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Podpisałem umowę na dostawę fabrycznie nowego ciągnika NEW Holland 

T5.105 do GZUK w Łęczycach w ciągu 13 dni od podpisania umowy za kwotę 276.750 

zł brutto.  

• Spotkanie ze starostą wejherowskim i dyr. ZDP w sprawie dodatkowych 

inwestycji i remontów. Przedstawiliśmy oczekiwania (z których nie wszystkie znalazły 

się w budżecie powiatu). Szczegóły dotyczące poszczególnych działań będą odrębnie i 

szczegółowo omawiane. Wizja na drodze w Nawczu, wskazania dotyczące dokończenia 

remontu przez powiat dot. nawierzchni drogi.  

Dnia 19.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Podpisałem 135 upomnień z tytułu zaległości za śmieci (niektóre dotyczą od 

października 2021 r.). 

• Wraz z p. J. Remelskim analizowaliśmy rozwiązania tymczasowe (kontenery) 

dla zabezpieczenia podstawowych wymaganych funkcji socjalnych przy boisku w 

Łęczycach. Wybraliśmy rozwiązanie 4 modułowe o wymiarach po zestawieniu 9,7m x 

6,0 zawierający wszystkie niezbędne potrzeby. Wystąpiliśmy o wycenę w układzie 

dzierżawa (wynajem), zakup. Rozpoznajemy także możliwość rozbiórki obiektu 

istniejącego w zamian za materiał rozbiórkowy.  

• Spotkanie w sprawie doraźnych napraw drogowych.  

Strzebielino  

- ul. Broniewskiego - dosypanie kruszywa betonowego, zagęszczenie, 

- ul. M.C. Skłodowskiej - dosypanie kruszywa betonowego, zagęszczenie, zasypanie  

  dziur kruszywem 0-31,5 mn,  

- ul. Zagrodowa – (za płytami) zasypanie dziur 0-31,5 mn, zagęszczenie, 

- ul. Chynowska - zasypanie dziur 0-31,5 mn, zagęszczenie, 

- ul. Wejherowska – umocnienie wjazdu, 

- ul. Leśna – wykonać spływ wody, 

- ul. Szymborskiej – na wysokości nieruchomości 3 podnieść pobocze (zastana woda)  

 

Bożepole Wlk 

- ul. Kaczkowskiego – usunąć szeklę stalową, remont spowodowany dewastacją przez  

  bobry będzie wykonany (wykonawca zewnętrzny) 

 

Chrzanowo  

- droga do bagien – dostarczony gruz budowlany wepchnąć na pas działki drogowej 

 

Chmieleniec   

- ul. Leśna – zasypanie dziur 0-31,5 mn i zagęszczenie – odcinek od Leśniczówki do ul.  

  Kaczkowskiego  

 

Rozłazino  

ul. Brzozowa – „przesunąć” wjazd w pas drogi 
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Dąbrowa Brzezieńska 

- droga nieutwardzona w kierunku wschodnim -  wyrównać , zagęścić 

 

Łęczyce  

- przy wjeździe na plac za ośrodkiem – zakleić dziury masą asfaltową 

 

Dzięcielec 

-  usunąć odrosty w Dzięcielcu Górnym na drodze z płyt IOMB 

 

Wysokie  

- poprawić drogę w kierunku pól (za skrętem do Chrzanowa w lewo) 

 

Świetlino  

- wykonać zgłoszone przycięcia gałęzi na drodze gminnej, bruk w kierunku mostu na  

   kanale. 

 

• Udział w uroczystości jubileuszy małżeńskich – 50 lecie pożycia naszych 

mieszkańców.  

• Spotkanie w MOF Lębork w sprawie przygotowania porozumienia o współpracy 

między gminami członkami MOF. Zapowiedziane spotkanie dotyczyło wspólnych 

projektów do aplikacji o środki. W spotkaniu udział brała p. J. Klein–Sot.  

Dnia 20.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Przeprowadziłem rozmowy z sołtysem z Brzeźna i proboszczem w sprawie 

nazewnictwa ulicy (wniosek by zmienić nazwę ul. Kwiatowej na ks. Stanisława 

Gallasa).Przedstawiłem propozycję dotyczącą nazwania im. Ks. Gallasa skweru na 

skrzyżowaniu ul. Kościelnej i Kwiatowej. W powyższej sprawie przygotuję pismo do 

wnioskodawców zmiany ze szkicem sytuacyjnym.  

• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie, dotacji celowej w wysokości 

200.000 zł na zadanie inwestycje „Budowa odcinka sieci wodociągowej i sieci 

kanalizacji sanitarnej w m-ci Strzebielino ul. Miłosza”  

• Opublikowano listę dla dofinasowania zakupów wozów strażackich. OSP  

Kaczkowo otrzyma dofinansowanie na średni samochód.   

Dnia 21.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Podpisałem umowę na zakup transport i rozładunek płyt IOMB (zakup z 

Funduszu Sołeckiego i środków budżetowych na 2022 r.) z  „PREFABET” s.c Bożepole 

Wlk. Ilość i miejsce dostawy: 

- Chmielenic Mokry Bór – 97 szt., 

- Strzelęcino – 306 szt., 

- Łęczyn – 229 szt., 

- Pużyce – 166 szt.,  

- Wielistowo – 64 szt., 

- Łęczyce – 462 szt. 

Termin wykonania 31 maja 2022 r. za wynagrodzeniem umownym 83.054,52 zł brutto. 
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• Spotkanie w GDDKiA w sprawie zjazdu z łącznika na ul. Jana Pawła II w 

Łęczycach. Na spotkaniu obecni byli przedstawiciele inwestora (GDDKiA) jak również 

generalnego wykonawcy odcinka drogi S-6 Bożepole - Leśnice. Spotkanie dotyczyło 

głównie uwzględnienia możliwości wjazdu na część Łęczyc (miedzy rzeką Łeba a 

torami kolejowymi). Kilkukrotnie zgłaszaliśmy brak właściwego uwzględnienia tej 

możliwości. Oczekiwanie to wynika z niskiej nośności mostu na rzece Łebie w ciągu 

drogi powiatowej (ul. Długa) jak i przewidywane nieciągłości drogi powiatowej od 

strony Godętowa czy to wskutek realizacji II toru czy też samego pasa drogi S-6.  

Nasze oczekiwania zostały częściowo spełnione poprzez  współprojektowanie do 

projektu wykonywanego tj. wykonanie asfaltowego zjazdu z łącznika w ul. Polną nieco 

za działką drogową łączącą Polną z ul. Jana Pawła II. Wykonanie tej części zjazdu 

pozostaje w gestii gminy. Powinniśmy jeszcze  w br wykonać stosowna koncepcję 

(projekt) tak, by realizacja była możliwa w 2023, 2024 r.  
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